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Geacht college, 

De VVD fractie verzoekt u schriftelijk antwoord te geven op aanvullende vragen m.b.t. de 

pilot hondenlosloopveld bij TSO. 

He betreft de antwoorden dat wij hebben gekregen op de vragen 3 en 4 van de door ons 

gestelde vragen op 10 februari 2020. 

Vraag 4 d.d. 10 februari 

Voor zover mij bekend heeft het college in 2012/2013 besloten de nog bestaande 

hondenuitlaat te sluiten omdat het ziekterisico voor kinderen en andere honden te groot 

was*. Kan het college garanderen dat dit nu niet meer aan de orde is? 

 
*Zie ook de volgende opmerking van Professor Frans van Knapen 

Hondenpoep is, volgens de hoogleraar veterinaire volksgezondheid Frans van Knapen, 
echter niet alleen maar vies en vervelend als dit op straat blijft liggen. Je kunt er ook 
behoorlijk ziek van worden, vertelt hij. In hondenpoep komen veel eitjes van 
spoelwormen voor die een allergie kunnen ontwikkelen. Volgens de hoogleraar hebben 
alleen al in ons land 100.000 mensen een allergie opgelopen dankzij de eitjes van 

spoelwormen.” 
  

Uw antwoord 

“Deze pilot betreft Het betreft hier een hondenlosloopveld/ hondenontmoetingsplaats, in 

2012/2013 was er sprake van een hondentoilet/ hondenuitlaatplaats. Het nieuwe veld is 

een locatie waar na het uitlaatrondje de honden nog even kunnen “uitrazen”. Net als 

overal in de openbare ruimte is de hondenbezitter verplicht de uitwerpselen op te 

ruimen. Er wordt hiervoor op het veld een afvalbak geplaatst.” 

 

Vragen 

1.In uw antwoord stelt u dat na het uitlaten de hond nog even uit kan razen op het 

hondenlosloopveld. D.w.z. dat bijvoorbeeld iemand die in de Grobbendonk woont daar 

zijn  hond uitlaat en dan naar het hondenlosloopveld loopt zodat de hond nog uit kan 

razen. Of dat men met de hond in de auto stapt en naar het losloopveld rijdt. 

De VVD voorziet dat de meeste hondenbezitters meteen naar het losloopveldje gaan 

zodat de hond ook daar zijn/haar behoefte kan doen. 

Vraag  

Deelt het college onze mening hierover? Graag met korte toelichting. 

 

 



2. Er worden ook bankjes geplaatst. Gezellig, denk je dan zeker als er meerdere 

hondenbezitters met hun hond tegelijk aanwezig zijn. 

Honden razen uit en weten dat ze niet hun behoefte mogen doen. Hadden ze dat maar 

moeten doen toen ze werden uitgelaten!   

De hondenbezitters zullen toch, voordat zij weggaan, het hele veld af moeten struinen en 

eventuele hondenpoep op moeten ruimen. (Maar: ”Welke poep is van welke hond?”) 

De VVD is van mening dat er nauwelijks of geen verschil is tussen een hondenlosloopveld 

en een hondentoilet/hondenuitlaatplaats. 

Vraag  

Herhaling van vraag 4 

Voor zover mij bekend heeft het college in 2012/2013 besloten de nog bestaande 

hondenuitlaat te sluiten omdat het ziekterisico voor kinderen en andere honden te groot 

was*. Kan het college garanderen dat dit nu niet meer aan de orde is? 

 

Vraag 3 d.d. 10 februari 

Navraag bij de desbetreffende afdeling leert dat er door wisseling van personeel moeilijk 

te achterhalen is waarom in 2015 de pilot niet is gestart. Kan het college dan aangeven 

waarom deze niet is gestart? Het kan toch niet zo zijn dat informatie verloren gaat als er 

een personeelswisseling plaatsvindt. 

Uw antwoord 

“Helaas is de exacte reden voor het annuleren van de pilot in 2015 niet te achterhalen. 

Met het vertrek van betrokken medewerkers is ook de bijbehorende digitale account, met 

daarop de informatie over dit onderwerp, opgeheven”. 

Het is het betreurenswaardig dat bij vertrek van betrokken medewerkers  de exacte 

reden voor het annuleren van de pilot in 2015 niet meer te achterhalen is.  

Je mag er toch vanuit gaan dat informatie aan een ander wordt overgedragen. 

Vragen 

Is dit een incident of wordt informatie vaker niet overgedragen als iemand vertrekt? Bij 

welke onderwerpen gebeurt dat niet? 

Mag een account zomaar worden opgeheven zonder dat de informatie eerst anders 

beschikbaar wordt gesteld? 

Zo ja, is het college van mening dat het ICT protocol hierop moet worden aangepast? 

Graag met een korte toelichting. 

 

In afwachting van uw reactie, 

Trix Vissers-van Herpen 

Fractie VVD Goirle 

 
 

 

 



 

 
 

 

 
 

 

 

 


